

Närvarande: J-p Sjögren, Lennart Johansson, Hasse Otter, Lea Bokdalen och medlemsrevisor Kia Hildingsson

1: Mötet öppnas

2: Mötesordf. JpS

3: Sekreterare LB

4: Justerare HO

5: Godkännande av dagordning

Tillägg 11B

6: Genomgång av föregående protokoll

Vi gick igenom föregående protokoll och kollar av att vi ligger i fas med de olika uppdrag mm

7: Ekonomiska ärenden

Ekonomi är god.

Vi tog upp frågan om återbetalning av lagavgift för Kba men beslutade att inte återbetala pga det sena avhoppet från gbg serien.

Licensavgifter och klubbavgifter är betalda till Svdf.

Arbetet med Folksam fortgår.

8: Föreningsärenden

Vi har till dags dato 13 föreningar, då några föreningar har valt att inte vara registrerade och en förening har lagt ner. Vi slår ett slag för prova på licensen.

9: Juniorärenden

HO har en dialog med Hampus N ang olika ideer till juniortävlingar.

JpS ska ansöka om medel för att skicka juniorer och ledare till Norge på studiebesök till deras dartcenter.

10: RF/Sisu

-----

11: Vdf TK/Tävlingar

November- Joker open, Mars- Golden egg.

Dartmoor kommer att ansöka om en vdf tävling till våren

Vi diskuterade möjligheterna att vid poolspelet i tre pooler låta vinnaren av match stå kvar, men vi bordlägger ärendet och kollar runt med spelarna resten av året för att höra vad de tycker.

Cup papper skall tas fram till våra vdf tävlingar så att det blir lika och inga missförstånd kan uppstå i framtiden. Dessa skickas med lottningen.

Vi har fått till oss att när det ibland blir fyropooler på tävlingarna så drar tiden iväg, vi tror att lösningen kan vara att man kör två matcher omgående i dessa pooler för att inte hamna efter resten av poolerna, arrangören ska bli förvarnad om detta och försöka lösa skrivare till dessa två matcher.

11B: Licenser

Pga oerfarenhet och nya personer på olika poster både i Vdf och div. föreningar har fel och misstags gjorts gällande registreringar av licenser, vi väljer att inte vidta några åtgärder mot de spelare som blivit utsatta och det blivit fel med deras licenser då det inte är spelarnas fel och de ska då inte heller straffas.

12: GBG serien / SK

Det är fortfarande några problem med rapportering av matcher men HO fortsätter stötta och hjälpa med detta problem. Serien är igång och rullar på. Till nästa säsong ska vi försöka göra ett längre uppehåll dec-jan för att dra ut serien lite och kanske få till sammandrag under säsongen då detta är ett önskemål från spelarna. Slutspelsdatum kommer så fort resterande tävlingskalender är klar.

13: Idrott on line IOL

-----

14: Svdf

Ordf.konferans 20/10-23 Uppsala

15: Styrelseuppdrag

Samma som föregående möte.

Vi kommer att adjungera in en person i styrelsen resterande tid fram till årsmötet för upplärning till TK posten då det är alldeles för mycket för en person att sköta TK/SK/Junior. HO kommer att fortsätta sitt arbete fram till årsmötet sedan delar vi upp dessa poster om årsmötet håller med. Vi tittar på olika personer och tar kontakt, vi hoppas ha det klart till nästa möte.

16: IT hemsidan samt FB

Samma som föregående möte

17: Övriga frågor

18: Datum för nästa möte

Måndag 20/11-23 hos Lea.B kl 17.00

19: Mötet avslutas

Sekreterare Lea Bokdalen

Justerare Hasse Otter